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INTERPELACJA

Dotyczy: Stan techniczny hydrantów we wsi Bogacica i innych sołectwach naszej gminy.
Szanowny Panie Bunnistrzu,

zapytania kienyę w trosce o bezpieczeństwo przeciwpożarowe na obszarach wiejskich w
gminie Kluczbork. Dotarły do mnie od mieszkańców mepokojące informacje odnośnie stanu
technicznego hydrantów w sołectwach, miedzy innymi są sygnały iż te hydranty są
niesprawne, a w razie pożaru nie będą mogły spełnić swojej funkcji. Są także duże
zastrzeżenia odnośnie stanu wizualnego hydrantów, w wielu miejscach ich wygląd jest po
prostu szpecący i ewidentnie svsdadczy o tym że nie były od dhiższego czasu sprawdzane w
kierunku ich funkcjonalności.

Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie
przeciwpożarowego zaopatrzenia w wodę oraz dróg pożarowych (Dz. U. Nr 124, póz. 103 O
§10. ust. 13). - hydranty powinny być co najmniej raz w roku poddawane przeglądom i
konserwacji, a procediira ta od momentu objęcia przeze mnie funkcji radnego miejskiego we
wsi Bogacica nie była wykonywana.

l. Jaki jest aktualny stan techniczny hydrantów we wsi Bogacica i czy nasza ochotnicza straż
pożarna jest informowana na bieżąco o ich stanie technicznym?
2. Kto odpowiada za stan techniczny hydrantów w naszych sołectwach?
3. Czy miejscowe jednostki ochotmczej straży pożarnej uczestniczą w kontrolach stanu
technicznego hydrantów w sołectwach?

4. Kto jest odpowiedzialny za malowanie, konserwację lub ewentualną wymianę hydrantów w
naszych sołectwach?



Ze względu na sygnały od mieszkańców w sprawie złego stanu technicznego hydrantów
w sołectwach apeluję w ich imieniu o jak najszybsze zainteresowanie się sprawą i mam
nadzieje iż osoby odpowiedzialne zostaną zobowiązane do ich kontroli i ewentualnych
renowacji.
Ważne jest dla mme zapewnienie mieszkańcom sołectw bezpieczeństwa, a będzie ono
możliwe tylko wtedy, gdy hydranty będą sprawne. Dlatego proszę o usunięcie
zauważonych nieprawidłowości, dokonanie ich przeglądu i konserwację.
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